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Deltagere:  
Forældre indbudt: Tove, Cathrine, Line, Steffen, Lisa, Lasse Emil, Mads 
Medarbejdere indbudt: Eva, Tobias og Lene 
Ledelse: Birgitte, Claus (referent) 
Elever indbudt: formand og næstformand 
Afbud fra:   
 
Dagsorden 
 
1. 17.00 Orientering fra (30 min.)  

- Ledelse 

- Budget 24 er vedtaget, skole og dagtilbud er stort set gået fri, kun er der en lille besparelse omkring kortere 
åbningstid, PPR har fået lov til at besætte vakante stillinger, der er besparelser på rengøring, så vi skal 
forvente en lavere standard. Skoleområdet får tilført lidt flere penge via tildelingsmodelen, men vi skal betale 
lidt mere for et specialtilbud. IPad skal ikke længere være obligatorisk i 0. og 1. kl.  

- Frokostordning på mellemtrin, sluttede i uge 41, Birgitte laver en evaluering, der er derfor lagt links ud, så 
forældre kan give feedback. 

- Der bliver sendt et dokument om elevers erstatningsansvar til kommunens jurist, og hvis ok lægges det på 
hjemmesiden 

- Struktur i børnehuset 
 
Forældre 
 
Elevråd 

- Toiletter er beskidte, indsats omkring tis pænt 
Elevråd vil gerne indføre saml skrald dage 
Elevrådet arbejder med trivsel og skolestyrken 
I år vil elevrådet arrangere en atletikdag 
Der er mangel på cykelstativer 

 
- Victoria og Asger er formand og næstformand 

 
 

2. 17.30 Tilbagemelding fra forældremøder (30 min.) 
- Kathrine, Steffen, Lasse Emil og Tove 
- Vuggestue: lidt om bestyrelsesarbejdet, dialogkort om forældre-forældre samarbejdet og forældre-pædagog 

samarbejdet 
- Hare pindsvin: dialogkort, der var en opsamling der blev sendt ud til forældre 
- Ørne, 2. og 3. kl.: godt materiale, bruger tiden på dialogen 20 min dialog og 10 min opsamling. 
- Generelt er der stadig et behov for at forældremøder bliver planlagt i god tid 
- 0. kl. og 1. kl. fungerer godt, meget materiale, udvalgte det bedste materiale,  
- 4. kl. oplæg at forældre skal tale sammen, og det er ok ikke at blive enige 
- 5. kl. og 6. kl. godt materiale, det fungerer godt, brugte det samme begge klasser (da materialet til 6. var 

forsvundet fra en hjemmeside. Måske materialet om det sociale liv for sent 
 
Overvejelser om at trække materialer fra skolestyrken ind  
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3. 18.00 Gennemgang af årsberetning (15 min.)  

- Godkendelse på november-møde 
- Skal gennemgangen være kronologisk 
- Skal Tilsynsrapporten fra dagtilbud nævnes 
- Skoleudviklingssamtalen mangler også blive omtalt 
- SFO mangler at blive nævnt? 

 
4. 18.15 Dialog om skærmforbrug og digitale løsninger i institution og skole (45 min.) 

- Oplæg v/Lasse Emil 
- Pædagogiske overvejelser, tanker og spørgsmål 
- Dialog om, hvorvidt vi skal have et princip 

Bestyrelsen ønsker input fra forældre omkring deres holdninger og oplevelser af Skærm 
Steffen sender udkast rundt som skal deles på Aula 
Cathrine laver en opsummering af vores debat, som ligges ved referatet 
Lasse Emils oplæg vedlægges referatet 

5. 19.00 Pause (15 min.) 
- Husk, vi har sat forplejning på pause 

 
6. 19.15 Godkendelse af ”princip for skolens arbejde med elevernes læring” (10 min.) 

- se bilag 
- godkendt 

 
7. 19.25 Kommende punkter (10 min.). 

- Arbejde med principper; 
Inklusionsprincip 

- Formål med at have et årligt tema   
- Antal bestyrelsesmøder og længde af møderne 
- Meddelelsesbogen – evt. eget princip 
- It devises princip 
- Antal bestyrelsesmøder evalueres på juni mødet 
- Årsberetning til godkendelses på november måned 

 
8. 19.25 Eventuelt (10 min.) 

Ønske om at beslutningen om ingen forplejning til bestyrelsesmøder genovervejes 
Vil bestyrelsen overveje at anerkende lærer og pædagoger på FN internationale lærerdag 
 

Næste bestyrelsesmøde: d.30/11 2023       


